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Abstract (en)
[origin: WO8403019A1] A system for individually tracing units of merchandise with authentication devices or tags (10) as such tags (with
merchandise) move through channels of commerce. The total system incorporates a non-counterfeitable authenticator or verification tag (10)
which bears a machine-readable identification number (26, 36, 38) and which in one form includes perforated, tear-off sections (14, 18) bearing
the identification number and in another form (Fig. 5) is adhesively integrated with a product package. Operating with the tag, the physical system
includes a central processor (40) with a memory means that is addressable by using the tag identification number. A tag reader (106) senses the
machine-readable identification number (may also verify the tag) and addresses the memory means for registering information to specifically identify
the tag and indicate batch information (80). As the tag (and unit of merchandise) move to commerce, the memory information is supplemented
to provide a history (Fig. 4) of such movement. In subsequent operations, the memory can then be tested for meaningful information on the
merchandise. As one key to using the method to procure significant data, the system incorporates apparatus (64) for testing the content of the
memory to manifest the identification of specific tags that are related as a subset of merchandise of interest.

Abstract (fr)
Un système permet de suivre des unités de marchandises à l'aide de dispositifs d'autentification ou étiquettes (10) lorsque ces étiquettes (avec les
articles de marchandises) empruntent des circuits commerciaux. Le système complet comporte une étiquette de vérification ou d'autentification non-
flasifiable (10) qui porte un numéro d'identification (26, 36, 38) pouvant être lu par une machine et qui comprend, dans une forme de réalisation,
des sections de détachement par déchirement (14, 18) portant le numéro d'identification et qui, dans une autre forme de réalisation (Fig. 5) est
intégrée par adhésion à l'emballage d'un produit. Lorsqu'il fonctionne avec les étiquettes, le système comprend un processeur central (40) ayant
une mémoire adressable en utilisant le numéro d'identification de l'étiquette. Un lecteur (106) d'étiquette détecte le numéro d'identification pouvant
être lu par la machine (le lecteur peut également vérifier l'étiquette) et adresse la mémoire à des fins d'informations d'enregistrement pour identifier
de manière spécifique l'étiquette et indiquer des informations par lots (80). Lorque l'étiquette (et l'article de marchandise) empruntent un réseau
commercial, les informations en mémoire sont complétées pour élaborer un historique (Fig. 4) d'un tel mouvement. Dans des opérations ultérieures,
la mémoire peut alors être testée pour obtenir des informations utiles concernant la marchandise. Comme moyen d'utilisation de ce procédé pour
obtenir des données significatives, le système comporte un appareil (64) permettant de tester le contenu de la mémoire pour établir l'identification
d'étiquettes spécifiques qui sont en relation les unes par rapport aux autres et correspondant à un sous-ensemble de marchandises présentant un
intérêt.
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